
نایب رئیس بنیاد ملی گندمکاران
مطرح کرد؛ سطح زیر کشت گندم به
۶ میلیون هکتار رسید/ مشکلی در

تأمین نهادهها نداریم

ایمانی گفت: بر اساس پیشبینیهای وزارت جهاد کشاورزی، ۲ میلیون
هکتار گندم آبی و ۴ میلیون هکتار گندم دیم برای سال زراعی جدید

کشت شد.

علی قلی ایمانی نایب رئیس بنیاد ملی گندمکاران در گفتوگو با
خبرنگار صنعت،تجارت و کشاورزی گروه اقتصادی باشگاه خبرنگاران
جوان، با اشاره به اینکه کشت گندم به پایان رسیده است، اظهار
کرد: بر اساس پیشبینیهای وزارت جهاد کشاورزی ۲ میلیون هکتار گندم
آبی و ۴ میلیون هکتار گندم دیم برای سال آینده کشت شد و نگرانی

از این حیث وجود ندارد.

او درباره آخرین وضعیت مزارع سبز گندم، گفت: با توجه به شرایط
نامناسب جوی و کاهش بارندگی در برخی استانها، کشاورزان کشت
انتظاری انجام دادند، به طوری که منتظر بارندگی هستند و آن دسته
از کشاورزانی که آب در اختیار دارند، اقدام به آبیاری مزارع خود
کردند و در نهایت همین امر موجب شده است تا مزارع گندم چندان سبز
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نباشد.

نایب رئیس بنیاد ملی گندمکاران ادامه داد: با توجه به نگرانی
گندمکاران در بحث خرید قیمت تضمینی، برخی از آنها از حضور خود
مصرفی در مزارع استفاده کردند، چرا که قیمت بذر گواهی شده نسبت
به قیمت خرید تضمینی ۱ هزار تومان بالاتر بود، هر چند استفاده از
حضور خود مصرفی ممکن است، مشکلاتی همچون آلودگی، بیماری و کاهش
عملکرد در واحد سطح را به همراه داشته باشد، اما اکثر کشاورزان
به سبب قیمت بالای حضور گواهی شده و افزایش هزینههای تولید به این

باور رسیدند که خود اقدام به ضدعفونی بذر گندم کنند.

اصلاح قیمت خرید تضمینی گندم در بودجه
سال ۹۹ در حال پیگیری است

ایمانی درباره آخرین پیگیریها پیرامون اصلاح قیمت خرید تضمینی
گندم برای سال زراعی آینده، گفت: مکاتباتی را با سازمان بازرسی
کل کشور، کمیسیون کشاورزی مجلس و … انجام دادیم تا بحث قیمت از
قسمت حقوقی پیگیری شود، از این رو همچنان منتظر اصلاح قیمت خرید
تضمینی گندم برای سال زراعی آینده مطابق با هزینههای تولید و

تورم هستیم.

این مقام مسئول در ادامه بیان کرد: نمایندگان کمیسیون کشاورزی
مجلس قول دادند که در بودجه سال ۹۹ ردیف اعتباری مشخص کنند تا
براساس آن قیمت پیشنهادی بنیاد ملی گندمکاران که ۲ هزار و ۵۰۰
تومان است به تصویب برسد و حال تمامی کشاورزان منتظرند تا ببینند
سازمان بازرسی و کمیسیون کشاورزی مجلس چه اقداماتی انجام میدهند.

او افزود: اگر کمیسیون کشاورزی مجلس به وعدههای خود مبنی بر
افزایش قیمت گندم برای سال زراعی آینده عمل کند، در بحث خرید
مشکلی نخواهیم داشت و گندم موردنیاز کشور از تولید داخل تأمین
خواهد شد که بدین ترتیب نیازی به واردات در شرایط فعلی تحریم و

جنگ اقتصادی نیست.

نایب رئیس بنیاد ملی گندمکاران در پایان درباره آخرین وضعیت
تأمین و توزیع کود شیمیایی، تصریح کرد: کود پایه همچون فوسواته و
پتاسه تأمین شده و در اختیار کشاورزان قرار گرفته است، تا حدودی
توزیع کود سرک با مشکلاتی مواجه بود که هماکنون برطرف شده است و



در حال حاضر مشکلی در بحث تأمین نهادهها نداریم.
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